

**The United Church of Canada/ Eglise Unie du Canada
Conseil régional Nakonha:ka Regional Council
Plymouth-Trinity United & Lennoxville United Church
July 26, 2020**

*This service weaves together favourite hymns with
A Song of Faith, a United Church of Canada
statement of faith adopted in 2006.*

Gathering song VU 381
Spirit of Life, come unto me.
Sing in my heart all the stirrings of
compassion.
Blow in the wind, rise in the sea;
move in the hand, giving life the shape of
justice.
Roots hold me close; wings set me free;
Spirit of Life, come to me, come to me.

Chant de rassemblement NVU 100
Souffle de Vie, envahis-moi;
Chante en mon cœur tout l'amour de la
compassion.
Souffle le vent, gonfle la mer,
Bouge la main pour que la vie soit
justice.
Enlace-moi, envole-moi;
Souffle de Vie, viens en moi, viens en moi.

Greetings & Welcome

Call to worship

God is Holy Mystery, beyond complete knowledge,
above perfect description.
Yet, in love, the one eternal God seeks
relationship.
So God creates the universe and with it the
possibility of being and relating.
God tends the universe, mending the broken and
reconciling the estranged.

God enlivens the universe, guiding all things toward
harmony with their Source.

**Grateful for God's loving action,
We cannot keep from singing.
We witness to Holy Mystery
that is Wholly Love.**

Accueil & Salutations

Appel à l'adoration

Dieu, sainte et mystérieuse Présence au-delà de tout
ce que nous en comprenons, au-delà de tout ce que
nous pouvons en dire. **Et le désir de Dieu, éternel
et unique, c'est d'être en relation d'amour.** Ainsi,
Dieu crée l'univers et avec lui, la possibilité d'être
et d'être en relation. **Dieu comble l'univers,
restaure ce qui est brisé, réconcilie ce qui est
séparé.**

Dieu fait vivre l'univers guidant toutes choses vers
l'harmonie avec leur Source.

Dans la reconnaissance de l'amour agissant de
Dieu, nous ne pouvons que chanter.
Nous témoignons de la Présence sainte et
mystérieuse de Dieu
qui est parfait Amour.

Hymn

VU 268

Bring Many names, beautiful and good, celebrate,
in parable and story, holiness in glory, living, loving
God. Hail and hosanna! Bring many names!

Old, aching God, grey with endless care, calmly
piercing evil's new disguises, glad of good
surprises, wiser than despair: Hail and hosanna, old,
aching God!

Young, growing God, eager, on the move, saying no
to falsehood and unkindness, crying out for justice,
giving all you have: Hail and hosanna, young,
growing God!

Great, living God, never fully known, joyful
darkness far beyond our seeing, closer yet than
breathing, everlasting home: hail and hosanna,
great, living God!

Acknowledging the land

The United Church of Canada acknowledges that its
buildings and ministries, from coast to coast to
coast, are on traditional territories of Indigenous
Peoples. In the Eastern Townships, we are gathered
on the traditional territory of the Abenaki and we
acknowledge their stewardship of this land through
the ages.

Opening prayer

With the Church through the ages, we speak of God
as one and triune: Father, Son, and Holy Spirit.

**We also speak of God as Creator, Redeemer, and
Sustainer; God, Christ, and Spirit; Mother,
Friend, and Comforter; Source of Life, Living
Word, and Bond of Love, and in other ways that
speak faithfully of the One on whom our hearts
rely, the fully shared life at the heart of the
universe.**

We witness to Holy Mystery that is Wholly Love.

Gracious God, hear our silent prayers as we confess
those things that separate us from you and from
each other (a moment for silent prayer).

Hymn

MV85

Take, O Take me as I am; summon out what I shall
be; set your seal upon my heart and live in me.

Cantique

VU 268

Bring Many names, beautiful and good, celebrate,
in parable and story, holiness in glory, living, loving
God. Hail and hosanna! Bring many names!

Old, aching God, grey with endless care, calmly
piercing evil's new disguises, glad of good
surprises, wiser than despair: Hail and hosanna, old,
aching God!

Young, growing God, eager, on the move, saying no
to falsehood and unkindness, crying out for justice,
giving all you have: Hail and hosanna, young,
growing God!

Great, living God, never fully known, joyful
darkness far beyond our seeing, closer yet than
breathing, everlasting home: hail and hosanna,
great, living God!

Reconnaissance du sol

L'Église Unie du Canada reconnaît que ses édifices
et ses ministères dans tout le Canada sont situés sur
les terres traditionnelles des peuples autochtones.
Ici, dans les Cantons de l'Est, nous sommes sur le
territoire ancestral des Abenakis dont ils ont été
responsables depuis toujours.

Prière d'ouverture

Avec l'Église, d'âge en âge, nous parlons de Dieu,
une et trois personnes : Père, Fils et Saint-Esprit.
**Nous parlons aussi de Dieu comme Créateur,
Rédempteur et Soutien, Dieu, Christ et Esprit,
Mère, Ami et Consolateur, Source de Vie, Parole
vivante et Lien d'Amour, et en bien d'autres
façons qui, dans la foi, parlent de l'Être unique
en qui se confie notre cœur, la Vie pleinement
offerte au cœur de l'univers. Nous témoignons de
la Présence sainte et mystérieuse de Dieu qui est
parfait Amour.**

Cantique

MV85

Oh! Prends-moi tel que je suis; fais-moi vivre que
pour toi. Viens, mets ton sceau sur mon cœur; viens
vivre en moi.

A Song of Faith: Creator God

God is creative and self-giving, generously moving in all the near and distant corners of the universe. Nothing exists that does not find its source in God. Our first response to God's providence is gratitude. We sing thanksgiving.

Finding ourselves in a world of beauty and mystery, of living things, diverse and interdependent, of complex patterns of growth and evolution, of subatomic particles and cosmic swirls, we sing of God the Creator, the Maker and Source of all that is.

Each part of creation reveals unique aspects of God the Creator, who is both in creation and beyond it.

All parts of creation, animate and inanimate, are related. All creation is good.

We sing of the Creator, who made humans to live and move and have their being in God.

In and with God, we can direct our lives toward right relationship with each other and with God.

We can discover our place as one strand in the web of life. We can grow in wisdom and compassion.

We can recognize all people as kin.

We can accept our mortality and finitude, not as a curse, but as a challenge to make our lives and choices matter.

Hymn

MV135

ref. Called by earth and sky, promise of hope held high. This is our sacred living trust, treasure of life sanctified, called by earth and sky.

Precious these waters, endless seas, deep ocean's dream, water of healing rivers of rain, the wash of love again.

Precious this gift, the air we breathe; wind born and free. Breath of the Spirit, blow through this place, our gathering and our grace.

Precious these mountains, ancient sands; vast fragile land. Seeds of our wakening, rooted and strong, Creation's faithful song.

Precious the fire that lights our way, bright dawning day. Fire of passion, sorrows undone, our faith and justice one.

Notre foi chante: Dieu Créateur

Dieu est à l'œuvre et se donne, présence généreuse dans tous les lieux de l'univers, des plus proches aux plus lointains. Rien n'existe qui ne trouve sa source en Dieu. Notre première réponse à la prévoyance de Dieu est la gratitude. Ainsi chantons-nous une action de grâces. Nous trouvons en un monde de beauté, de mystère, d'êtres vivants, dans la diversité et l'interdépendance, de complexes processus de croissance et d'évolution, de particules subatomiques et de tourbillons cosmiques, alors nous chantons au Dieu Créateur, Origine et Source de tout ce qui existe.

Chaque parcelle de la création révèle une facette unique du Dieu Créateur qui est à la fois dans la création et au-delà. Toutes les parties de la création, animées et inanimées, sont interreliées. Toute la Création est bonne.

Ainsi chantons-nous au Créateur qui a créé les humains pour vivre et croître, et trouver leur devenir en Dieu. En Dieu et avec Dieu, nous pouvons orienter nos vies vers des relations justes les uns, les unes avec les autres et avec Dieu.

Nous pouvons trouver notre place comme un fil dans le tissage de la vie ; croître en sagesse et en compassion ; reconnaître que nous appartenons à une même famille ; accepter notre destinée vers la mort et notre finitude, non comme une malédiction mais comme un appel à donner un sens à nos vies et à nos décisions.

Cantique

MV135

Ref. Du ciel et de la terre, nous en-ten-dons l'ap-pel; nous de-vons ché-rir l'univers. é-crin de vie, pré-cieuse et belle; du ciel et de la terre.

Pré-cieu-ses sont les eaux im-menses des o-cé-ans, sour-ce de vie et de re-nais-sances, de l'a-mour le plus grand.

Pré-cieux est l'air que l'on res-pire, libre est le vent; Es-prit qui souf-fle, viens nous in-struire de gré-ce nous com-blant.

Pré-cieu-ses nous sont les mon-tagnes qui, de tous temps, gran-dio-ses ro-chers, nous ac-compagnent, de leur force et leur chant.

Pré-cieux le feu qui nous é-claire, les nuits, les jours, en nos pas-sions, nos cris, nos pri-ères de jus-tice et d'a-mour.

A Song of Faith: God Calls Humanity

Made in the image of God, we yearn for the fulfillment that is life in God. Yet we choose to turn away from God. We surrender ourselves to sin, a disposition revealed in selfishness, cowardice, or apathy.

Becoming bound and complacent in a web of false desires and wrong choices, we bring harm to ourselves and others.

This brokenness in human life and community is an outcome of sin.

Sin is not only personal but accumulates to become habitual and systemic forms of injustice, violence, and hatred.

We are all touched by this brokenness: the rise of selfish individualism that erodes human solidarity; the concentration of wealth and power without regard for the needs of all; the toxins of religious and ethnic bigotry; the degradation of the blessedness of human bodies

and human passions through sexual exploitation;

the delusion of unchecked progress and limitless growth

that threatens our home, the earth;

the covert despair that lulls many into numb complicity

with empires and systems of domination.

We sing lament and repentance.

Yet evil does not—cannot—

undermine or overcome the love of God.

God forgives,

and calls all of us to confess our fears and failings with honesty and humility.

God reconciles,

and calls us to repent the part we have played in damaging our world, ourselves, and each other.

God transforms,

and calls us to protect the vulnerable, to pray for deliverance from evil, to work with God for the healing of the world, that all might have abundant life.

We sing of grace.

Notre foi chante: Dieu appelle l'humanité

Créatures à l'image de Dieu, nous désirons ardemment la plénitude de la vie en Dieu.

Mais nous choisissons de nous détourner de Dieu.

Nous laissons le péché nous envahir, dans des relations d'égoïsme, de lâcheté et d'indifférence. En nous laissant piéger avec complaisance par les faux désirs et les mauvais choix, nous nous faisons du mal à nous-mêmes et aux autres.

Cette brisure dans la vie humaine et la communauté est une conséquence du péché.

Le péché n'est pas que personnel mais il s'accumule pour prendre les formes systémiques et coutumières de l'injustice, de la violence et de la haine.

Cette brisure nous atteint tous et toutes : la montée de l'individualisme égocentrique érode la solidarité humaine ; la concentration du pouvoir et des richesses au mépris des besoins de chaque personne ; le poison de l'intolérance religieuse et ethnique ; l'aviilissement de la dimension sacrée du corps humain et des passions humaines par l'exploitation sexuelle ; l'illusion d'un progrès sans fin et d'une croissance sans limites menacent notre demeure, la terre ; le désespoir latent fait glisser bien des gens vers une complicité indolente avec les empires et les systèmes de domination. Ainsi nous chantons nos regrets et notre repentance.

Cependant, le mal n'érode ni ne surpasse l'amour de Dieu - il ne le peut pas ! -

Dieu pardonne, et nous appelle à confesser nos peurs et nos faiblesses avec honnêteté et humilité.

Dieu réconcilie, et nous appelle à nous repentir du rôle que nous avons joué dans les torts causés à notre monde, aux autres et à nous-mêmes.

Dieu transforme, et nous appelle à protéger les êtres vulnérables, à prier pour notre libération de tout mal, à œuvrer avec Dieu pour la guérison du monde, afin que tout être ait la vie en abondance.

Ainsi chantons-nous la grâce.

Hymn

VU 509

I, the Lord of sea and sky, I have heard My people cry. All who dwell in dark and sin, My hand will save. I who made the stars of night, I will make their darkness bright. Who will bear My light to them? Whom shall I send?

Here I am Lord, Is it I, Lord?

I have heard You calling in the night.

I will go Lord, if You lead me.

I will hold Your people in my heart.

I, the Lord of snow and rain, I have borne my people's pain, I have wept for love of them; they turn away. I will break their hearts of stone, give them hearts for love alone. I will speak my word to them. Who shall I send?

I, the Lord of wind and flame I will tend the poor and lame. I will set a feast for them, My hand will save. Finest bread I will provide, Till their hearts be satisfied. I will give My life to them, Whom shall I send?

A Song of Faith: Spirit, Breath of Life

We sing of God the Spirit,
faithful and untameable,
who is creatively and redemptively active in the world.

The Spirit challenges us to celebrate the holy
not only in what is familiar,
but also in that which seems foreign.

We sing of the Spirit,
who speaks our prayers of deepest longing
and enfolds our concerns and confessions,
transforming us and the world.

We offer worship
as an outpouring of gratitude and awe
and a practice of opening ourselves
to God's still, small voice of comfort,
to God's rushing whirlwind of challenge.

Through word, music, art, and sacrament,
in community and in solitude,
God changes our lives, our relationships, and our world.

We sing with trust.

Cantique

VU 509

Je suis Dieu des cieux, des mers, j'entends mon peuple crier; qui a pleuré et souffert, je sauverai. Je suis Dieu des jours, des nuits, pour eux, ma lumière a lui; qui ira la leur porter?
Qui envoyer?

Me voici, Dieu; est-ce moi, Dieu?

J'ai perçu ta voix dans la noirceur.

Soutiens-moi, Dieu, conduis-moi, Dieu.

Je prendrai ton peuple sur mon cœur.

Je suis Dieu des eaux, des pluies, en vain mon peuple gémit; j'ai pleuré d'amour pour lui, mais il m'a fui. Cœurs de pierre, je briserai; cœurs d'amour je donnerai; ma parole le répandrai... Qui envoyer?

Je suis Dieu des vents, des feux, pour les êtres malheureux, une table bien chargée je dresserai. J'offrirai mon meilleur pain pour combler leur cœur, leur faim; ma vie, je leur donnerai... Qui envoyer?

Notre foi chante: Esprit, souffle de vie

Aussi, nous chantons Dieu qui est Esprit fidèle et irrépensible, toujours à l'œuvre pour la création et la guérison du monde.

L'Esprit nous enjoint à célébrer ce qui est saint
autant dans ce qui nous est familier
que dans ce qui nous semble étranger.

Ainsi chantons-nous l'Esprit
qui exprime en nos prières notre quête profonde,
embrasse nos questions et nos aveux,
nous transforme et transforme le monde.

Nous offrons notre louange
comme élan de gratitude et d'émerveillement
comme mouvement d'ouverture de tout notre être
au doux, ténu murmure de Dieu qui reconforte,
aux tourbillons grondants de Dieu qui interpellent.
À travers les mots, la musique, l'art et les rituels,
dans la communauté ou dans la solitude,
Dieu change nos vies, nos relations et notre monde.

Alors chantons-nous notre confiance.

Hymn

VU375

ref. Spirit, spirit of gentleness. Blow through the wilderness, calling and free. Spirit, spirit of restlessness. Stir me from placidness. Wind, wind on the sea.

You moved on the waters, You called to the deep, Then You coaxed up the mountains. From the valley of sleep, And over the eons You called to each thing, "A wake from your slumbers and rise on your wings."

You swept thro' the desert, you stung with the sand, and you goaded your people with a law and a lan; and when they were blinded with their idols and lies, then you spoke thro' your prophets to open their eyes.

You sang in a stable, you cried from a hill, then you whispered in silence when the whole world was still; and down in the city you called once again, when you blew thro' your people on the rush of the wind.

You call from tomorrow, You break ancient schemes, From the bondage of sorrow The captives dream dreams; Our women see visions, Our men clear their eyes. With bold new decisions Your people arise.

A Song of Faith: Living Word of God

Scripture is our song for the journey, the living word passed on from generation to generation to guide and inspire, that we might wrestle a holy revelation for our time and place from the human experiences and cultural assumptions of another era. God calls us to be doers of the word and not hearers only.

The Spirit breathes revelatory power into scripture, bestowing upon it a unique and normative place in the life of the community. The Spirit judges us critically when we abuse scripture by interpreting it narrow-mindedly, using it as a tool of oppression, exclusion, or hatred.

The wholeness of scripture testifies to the oneness and faithfulness of God. The multiplicity of scripture testifies to its depth: two testaments, four gospels, contrasting points of view held in tension— all a faithful witness to the One and Triune God, the Holy Mystery that is Wholly Love.

Cantique

VU375

Ref. Souffle, vent doux du Saint-Esprit; ta grâce me conduit hors du désert. Souffle, grand vent du Saint-Esprit, secoue notre apathie, vent, vent sur la mer.

Tu touchas la terre Esprit créateur; tu dressas les montagnes, en gloire et splendeur; 'à travers les âges, tu crias à tous vents:"Déployez vos ailes; sortez du néant".

Tu choisis un peuple; poussé par ta voix, il quitta l'esclavage vers une terre et une loi. Et quand il fut trompé par des illusions, tu donnas aux prophètes tes saintes visions.

Tu chantas dans l'étable, tu gémiss sur la croix; tu rompis le silence, par un souffle de joie, et puis, dans les villes, tu nous envoyas le vent d'une tempête qui nous ranima.

Esprit, tu écrases l'ancien désespoir; tu dévoiles à l'esclave le chemin de l'espoir. Les femmes, les hommes reçoivent tes visions; ton peuple se lève, avec décision.

Notre foi chante:La Parole vivante de Dieu

La Bible est notre chant pour le chemin, la Parole vivante, transmise de génération en génération pour nous guider, nous inspirer, afin de tirer une révélation sainte pour notre temps et notre lieu des expériences humaines et des réalités culturelles d'une autre époque. Dieu nous appelle à vivre la Parole et non seulement à l'écouter.

L'Esprit insuffle une puissance de révélation à travers les Écritures leur accordant une place unique et normative dans la vie des communautés. Ce même Esprit nous juge sévèrement lorsque nous faisons un usage abusif des Écritures les interprétant de manière étroite et nous en servant comme instrument d'oppression, d'exclusion et de haine.

L'ensemble des Écritures témoigne de l'unicité et de la fidélité de Dieu. La diversité des Écritures témoigne de leur richesse : deux Alliances, quatre Évangiles, des perspectives en contraste, en tension – tout cela en témoignage de foi en Dieu, une et trois personnes. Présence sainte et mystérieuse de Dieu qui est parfait Amour.

Community life

Offering: Living Sacrifice

Let us present ourselves as a living sacrifice; we also present our offering in gifts of time, skill and material resources:

Gracious and generous God: as we present these gifts, we seek your presence. You know our needs as a community of faith, including our need to touch those fertile places of gratitude that lie so close to the surface of each of our lives. You open our hearts and open our hands; you teach us to live more fully and give more generously, that your witness and your work might come to its full flowering, in the name of Jesus. Amen.

- Foster Freed (adap.)

A Song of Faith: The Church, a Community of Faith

We sing of a church seeking to continue the story of Jesus by embodying Christ's presence in the world.

We are called together by Christ as a community of broken but hopeful believers, loving what he loved, living what he taught, striving to be faithful servants of God in our time and place.

Our ancestors in faith bequeath to us experiences of their faithful living; upon their lives our lives are built.

Our living of the gospel makes us a part of this communion of saints, experiencing the fulfillment of God's reign even as we actively anticipate a new heaven and a new earth.

The church has not always lived up to its vision.

It requires the Spirit to reorient it, helping it to live an emerging faith while honouring tradition, challenging it to live by grace rather than entitlement, for we are called to be a blessing to the earth.

We sing of God's good news lived out, a church with purpose: faith nurtured and hearts comforted, gifts shared for the good of all, resistance to the forces that exploit and marginalize, fierce love in the face of violence, human dignity defended, members of a community held and inspired by God, corrected and comforted, instrument of the loving Spirit of Christ, creation's mending.

We sing of God's mission.

Vie communautaire

Offrande: sacrifice vivant

C'est le moment de nous présenter nous-mêmes en sacrifice vivant; nous présentons également notre offrande en temps, en talents et en ressources matérielles : Dieu plein de grâce et de générosité : alors que nous te présentons ces offrandes nous cherchons ta présence. Tu connais les besoins de notre communauté de foi, particulièrement ce besoin de toucher au sol fertile de la reconnaissance déposé tout près de la surface de nos vies. Tu ouvres nos coeurs et nos mains, tu nous aides à vivre plus pleinement et à donner plus généreusement afin que notre témoignage et ton oeuvre portent des fruits en abondance, au nom de Jésus. Amen.

Notre foi chante: L'église une communauté de foi

Aussi chantons-nous une Église qui cherche à poursuivre l'histoire de Jésus, en donnant corps à la présence du Christ dans le monde.

Le Christ nous appelle à lui répondre ensemble, communauté de gens de foi, brisés mais pleins d'espoir, qui aiment ce qu'il a aimé, vivent ce qu'il a enseigné, cherchent à servir Dieu dans la fidélité, ici et maintenant.

Nos ancêtres dans la foi nous lèguent leurs expériences de vie de fidélité ; c'est sur leurs vies que nos vies se construisent. Vivre l'Évangile nous fait participer à cette communion des saints qui prennent part à l'accomplissement du règne de Dieu et qui anticipent ardemment de nouveaux cieux et une nouvelle terre.

L'Église n'a pas toujours été fidèle à sa vision. Elle a besoin de l'Esprit pour se renouveler, pour l'aider à vivre une foi qui émerge tout en préservant la tradition, pour l'appeler à vivre par la grâce plutôt que par ses privilèges, car nous devons être bénédiction pour la terre.

De même chantons-nous la Bonne Nouvelle de Dieu vécue dans une Église qui s'emploie à nourrir la foi et reconforter les coeurs, partager les dons pour le bien commun, résister aux forces d'exploitation et d'exclusion, opposer l'amour à la force des violences, défendre la dignité humaine, rassembler dans une communauté soutenue et inspirée par Dieu, des membres à la fois contrits et reconfortés, être instrument de l'Esprit d'amour du

Christ, prendre soin de la création.
Ainsi chantons-nous la mission de Dieu.

Hymn **VU575**

I'm gonna live so God can use me
anywhere, Lord anytime!
I'm gonna live so God can use me
anywhere, Lord anytime!
(I'm gonna work / I'm gonna pray / I'm gonna sing)

A Song of Faith: We Witness to Love

We place our hope in God.
We sing of a life beyond life
and a future good beyond imagining:
a new heaven and a new earth,
the end of sorrow, pain, and tears,
Christ's return and life with God,
the making new of all things.
We yearn for the coming of that future,
even while participating in eternal life now.

Divine creation does not cease
until all things have found wholeness, union, and
integration
with the common ground of all being.
As children of the Timeless One,
our time-bound lives will find completion
in the all-embracing Creator.
In the meantime, we embrace the present,
embodying hope, loving our enemies,
caring for the earth,
choosing life.

Grateful for God's loving action,
we cannot keep from singing.
Creating and seeking relationship,
in awe and trust,
we witness to Holy Mystery who is Wholly Love.
Amen.

Hymn **MV213**

Take up his song of peace and go into the world.
Take up his song of peace in ev'ry moment.
In ev'ry moment of the journey,
we're laying down our lives; lay them down, in
peace, lay them down, and take up his song.
(hope / love)

Cantique **VU575**

I'm gonna live so God can use me
anywhere, Lord anytime!
I'm gonna live so God can use me
anywhere, Lord anytime!
(I'm gonna work / I'm gonna pray / I'm gonna sing)

Notre foi chante: Nous sommes témoins de l'amour

Nous mettons notre espérance en Dieu.
Aussi chantons-nous la vie au-delà de la vie,
un avenir au-delà de nos rêves,
un nouveau ciel et une nouvelle terre,
la fin de la tristesse, de la peine et des larmes,
le retour du Christ et la vie avec Dieu,
le renouvellement de toutes choses.
Nous anticipons la venue de ce temps,
tout en goûtant dès à présent à la vie éternelle.

La Création de Dieu se poursuivra jusqu'à ce que
toutes choses s'accomplissent dans leur plénitude,
jusqu'à leur union et leur intégration au fondement
même de tout être.

En tant qu'enfants de ce Dieu de toute éternité,
notre finitude trouvera son accomplissement
dans la toute maternelle étreinte du Créateur.
Pendant ce temps, nous saisissons le présent,
donnant corps à l'espérance, aimant nos ennemis,
prenant grand soin de la terre,
choisissant la vie.

Dans notre gratitude pour l'amour agissant de Dieu,
nous ne pouvons que chanter.

Désirant être et vivre en relation d'amour, dans
l'émerveillement et la confiance Nous témoignons
de la Présence sainte et mystérieuse de Dieu qui est
parfait Amour. Amen

Cantique **MV213**

Take up his song of peace and go into the world.
Take up his song of peace in ev'ry moment.
In ev'ry moment of the journey,
we're laying down our lives; lay them down, in
peace, lay them down, and take up his song.
(hope / love)

Sending & Benediction

Let us be joyful in hope!

Let us be patient in affliction!

Let us be faithful in prayer!

For this IS our calling

as the body of Jesus Christ

-Kate Crawford

May our Awesome Creator remind us all of our responsibility to be co-creators in this world. Que Jésus, celui que nous appelons le Christ, nous apporte la force de joindre la justice à la compassion. And may the Holy Spirit comfort us in her arm and give us the courage to act in wisdom. Let us go in love to serve God's world.

Postlude

Rigaudon - A. Campra, arranged E. Power Biggs

Virtual Coffee

Exhortation & Bénédiction

Demeurons joyeux dans l'espérance!

Demeurons patients dans l'affliction!

Demeurons persévérants dans la prière!

Tel est notre appel,

celui du corps de Jésus-Christ.

-Trad. D. Fortin MiF

May our Awesome Creator remind us all of our responsibility to be co-creators in this world. Que Jésus, celui que nous appelons le Christ, nous apporte la force de joindre la justice à la compassion. And may the Holy Spirit comfort us in her arm and give us the courage to act in wisdom. Let us go in love to serve God's world.

Postlude

Café virtuel

**The United Church of Canada/ Eglise Unie du Canada
Conseil régional Nakonha:ka Regional Council
Plymouth-Trinity United & Lennoxville United Church
July 26, 2020**

Hymn/Cantique:	VU 381/NVU100	Spirit of Life/ Souffle de Vie
Greetings & Welcome / Accueil & Salutations		(rev. Samuel)
Call to worship / Appel à l'adoration		(rev. Linda)
Hymn:	VU 268	Bring Many names,
Acknowledging the land / Reconnaissance du sol		(rev. Samuel)
Opening prayer / Prière d'ouverture		(rev. Linda)
Hymn/Cantique:	MV85	Take, O Take me / Oh! Prends-moi
A Song of Faith: Creator God		(LUC: Dave McCormack)
Hymn/Cantique:	MV135	Called by Earth and Sky / Du ciel et de la terre
Notre foi chante: Dieu appelle l'humanité		(PT: Floriane)
Hymn	VU 509	Here I am Lord
A Song of Faith: Spirit, Breath of Life		(LUC: Doug Blair)
Hymn/Cantique:	VU375	Spirit, spirit / Souffle, vent doux du Saint-Esprit
Notre foi chante: La Parole vivante de Dieu		(PT: Esaie)
Community Life/ Offering / Offrande		(rev. Samuel) & Vivienne
A Song of Faith: The Church, a Community of Faith		(PT: Kristi)
Hymn	VU575	I'm gonna Live so God can Use Me
Notre foi chante: Nous sommes témoins de l'amour		(PT: Florence)
Hymn	MV213	Take up his song
Sending & Benediction / Exhortation & Bénédiction		(rev. Linda)
Postlude		

Virtual Coffee / Café virtuel